

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 19-07-2026 01:46:24 PM Subject: Board of Directors Decisions	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 19-07-2026 01:46:24 PM الموضوع: قرارات مجلس الإدارة
With reference to the Securities Depository Center's letter No. 5338/2026, dated July 6, 2026, concerning the illegality of Mr. Mohammed Ahmed Mohammed Al-Rifai's candidacy for membership on the company's Board of Directors due to his failure to hold the required number of shares as of the date of his candidacy, June 30, 2026, kindly be informed that the Board of Directors of Ram Financial Brokerage Company, in its tenth meeting held on July 19, 2026, decided to: - - Appointment of Mr. Mohammed Ahmed Mohammed Al-Rifai as a member of the Board of Directors, subject to ratification at the company's first General Assembly meeting.	بالإشارة الى كتاب مركز ايداع الاوراق المالية رقم 5338/2026 تاريخ 2026/7/6 و المتعلق بعدم قانونية ترشح السيد محمد احمد محمد الرفاعي كعضو في مجلس ادارة في الشركة لعدم تملكه النصاب المؤهل لأسهم النصاب المؤهل للعضوية كما في تاريخ ترشحه 026/06/30 ، أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) قرر في اجتماعه العاشر المنعقد بتاريخ 2026/07/19 :- - تعيين السيد محمد احمد محمد الرفاعي عضو مجلس ادارة على ان يتم المصادقة عليه في اول اجتماع هيئته عامه للشركة .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar